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 تصريح موقف سيارة الطالبطلب  جذنمو

 Form Application Parking Vehicle Permit Student 
 

ID Number:          الرقم الجامعي: Name: سملإا: 

Mobile No.:           رقم الجوال: College: الكلية: 

Plate Number:        السيارةرقم: Car Model: :نوع السيارة 

Car Color:  السيارةلون: Year of Model:     وديللما: 

 :أنا الموقع أدناه، أتعهد في حال الموافقة على حصولي على تصريح موقف لسيارتي في الجامعة بما يلي

 وأن التزم بتعليمات موظفي الأمن. أن ألتزم بالوقوف التام عند بوابة الدخول ⁃

 .في المواقف المحددة من قبل الجامعة أن أركن السيارة ⁃

 .الطريق لركن السيارة وعلى جوانب مراتملمداخل والأستخدم الطرق وا لاأن  ⁃

 .ثون كم/ساعةلاث (30)يزيد عن  لامحددة داخل الحرم الجامعي بما لأن ألتزم بالسرعة ا  ⁃

 .داخل الجامعة أستعمل الزامور لاوأن  بشكل مسموع خارج السيارة الصوتياتأستخدم  لاأن  ⁃

 .منلأية في حالة طلبها من قبل موظف االجامع أن إبراز البطاقة  ⁃

 .داخل الحرم الجامعي السيارة أن ألتزم بعدم مبيت ⁃

الجامعة غير مسؤولة عن فقدان التصريح وفي حالة تلف التصريح يتم استبدالة فقط بعد دفع الرسوم 

 المستحقة و تسليم التالف الى مدير الأمن الجامعي.

لإجراء تأديبي بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر  كتعرضسوف  لهذه التعليماتانتهاك مخالفة أو أي 

 .ةقف السيارموريح سحب تص

 التاريخ:

 :توقيع مقدم الطلب

I, the undersigned below, affirm to follow the rules: 

Date: 

Applicant’s 

Signature: 

⁃ To stop at the gate when entering the campus and to abide by the security 

officers instructions. 

⁃ Parking is allowed only in the designated parking area. 

⁃ No parking is allowed near the gates or on the side of the road in the park. 

⁃ Maximum speed limit on campus is 30 Km/hour. 

⁃ Loud playing of car stereos and horn blowing on campus is prohibited. 

⁃ Display the university ID card if requested by the security officer. 

⁃ Overnight parking is forbidden. 

Any violation of the rules I will be subjected to a disciplinary action including 

but not limited to withdrawing the parking permit. 

The university is not responsible for the loss of the permit. In the event of 

damage to the permit, it will be replaced only after paying the required fees 

and handing over the damaged permit to the university security director. 

 

Signature التوقيع Security Official:  مسؤول الأمن: 

Signature/Seal الختم/التوقيع Finance Officer: 

Receipt number: 

 :الماليةمسؤول  

 :صاللإيارقم 

Received Permit Date م التصريحلاستتاريخ ا Sticker Number الدخول رقم تصريح 

  

 الاصل مدير الأمن 


